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Interpelacje i wnioski Radnego nr.9/2019

W związku z nieuniknionymi podwyżkami cen za energię elektryczną, biorąc pod

e uwagę już i tak ogromne koszty utrzymania ośwńetienia ulicznego, wnoszę o
opracowanie programu wdrożenia oświetlenia ulic lampami w technologii IJD,
oraz o opracowanie programu wdrożenia oświetlenia miejsc niebezpiecznych i
takich, gdzie brak jest możliwości zasilenia z sieci energetycznej, przy użyciu
solarnych lamp ulicznych „ lub o zasilaniu hybrydowym, solarno - wiatrowym.


